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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2018/19:796 5G och landsbygden

Nästa generation av mobila nät, 5G, är något som ska börja rullas ut i Sverige. 
5G kommer att kunna stärka bland annat industrin genom ökad mobilitet men 
också vara en förutsättning för fortsatt utveckling och ett stärkt mobilnät i hela 
landet, inte minst på landsbygden.

5G kommer att auktioneras ut genom 3,5-megahertzbandet. För att hela Sverige 
ska kunna utvecklas, både stad och landsbygd, är det viktigt att inte 
landsbygden bortprioriteras när utbyggnaden och tilldelningen av frekvenser 
ska beslutas. För några veckor sedan kunde vi läsa i medier att PTS inte tänkt ta 
med ”täckning av yta” som ett av kriterierna vid auktionsförfarandet. Detta är 
också något som blir negativt för landsbygden. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman: 

 

Hur tänker statsrådet säkerställa att 5G inte blir en stad- och landfråga, utan att 
hela Sverige får tillgång till 5G-nätet, inte minst landsbygden? 

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-06-19
Besvaras senast
2019-06-26 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


